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Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 26. 10. 2015 od 18.00 hodin 

v zasedací místnosti Úřadu městyse v Cholticích 
 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 11 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Jana Augustinová, Jan Čermák, Ing. Marie Fižová, 
Vendula Fižová, Ing. Rudolf Havlík, Olga Heřmanová, Ing. Miroslav Horák, Ing. Jan Málek 
a David Minařík, což je 100 % z celkového počtu všech členů zastupitelstva.  
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Účast veřejnosti: 18 
Hosté:  
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelku Vendulu Fižovou a ověřovateli zápisu Ing. Jana Málka 
a Davida Minaříka.  
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelkou Vendulu Fižovou a ověřovateli 
zápisu Ing. Jana Málka a Davida Minaříka. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0     
Usnesení č. 1/8/2015 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a s jeho doplněním o bod 
č. 11 Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace. Vyzval zastupitelstvo k jeho 
případnému doplnění a ke schválení.  
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Informace o průběhu akce Odkanalizování SZ části Choltic 
3. Informace o průběhu akce Rekonstrukce místních komunikací Hellichova a U Školy 
4. Informace o přípravě akcí Výstavba ulice Severní a ulice U Obory 
5. Prodej pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice – přístavba k objektu sportovních kabin 
6. Pronájem nebytových prostor Lékárny u Romedia v Cholticích 
7. Pronájem části pozemku p. 763/33 v ulici Okružní pro parkovací místo 
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8. Smlouvy o sdružení finančních prostředků na společnou požární jednotku s obcemi 
Jeníkovice a Barchov 

9. Smlouva o bezúplatném převodu návod na bioodpad 
10. Různé 
Doplnění: 
11. Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace 
 
Diskuse: bez 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2/8/2015 bylo schváleno. 
 
 
2. Informace o průběhu akce Odkanalizování SZ části Choltic 
Starosta informoval přítomné, že akce Odkanalizování SZ části Choltic byla skončena. Chybí 
pouze pokládka zámkové dlažby v Lipoltické ulici. Ve dnech 17.-18. 8. 2015 dešťová voda 
části chodníku podemlela, chodník si sesedl, z toho důvodu bude zásyp přes zimu ponechán, 
aby si sesedl (na základě znaleckých posudků). Chodník bude vyhotoven až na jaře. 
V současné době budou chodníky zasypány pochůznou štěrkodrtí a budou upraveny zelené 
plochy. Starosta promítl fotografie z celé stavby. Dílo bude převzato s nedodělkem chodníku  
a terénních úprav, vše bude dokončeno na jaře. Městys využije z tohoto důvodu zádržné 
dojednané ve smlouvě o dílo ve výši 10%. 
 
Dále starosta informoval, že firma vysoutěžila cenu  3,992 mil. Kč. Stavba by měla být 
levnější. Nyní probíhá intenzívní jednání o konečné výši fakturace. 
 
Diskuze: 
Ing. Fižová se dotázala na kvalitu zásypu v ulicích Hellichova a U Školy. Starosta odpověděl, 
že byly prováděny zkoušky i v těchto ulicích a zásyp zde byl vyměněn. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace o průběhu akce 
Odkanalizování SZ části Choltic.  
 
 
3. Informace o průběhu akce Rekonstrukce místních komunikací Hellichova a U Školy 
Starosta informoval o průběhu akce Rekonstrukce místních komunikací Hellichova a U 
Školy, promítl fotografie ze stavby. Finišér je objednán na 25. 11. 2015. V případě 
nepříznivého počasí budou ulice upraveny tak, aby umožňovaly sjízdnost pro občany a asfalt 
se položí na jaře.  Od dnešního dne byl navýšen počet pracovníků na 23 a zvýšil se patřičně o 
počet stavební techniky. Firma bude pracovat  o víkendech a svátcích. Dokončeno by mělo 
být do 24. 12. 2015. V rámci akce bude rekonstruováno a prodlouženo o 5 lamp veřejné 
osvětlení, dochází i k rekonstrukci a rozšíření veřejného rozhlasu. Rovněž je dokončeno 
prodloužení vodovodního řadu v délce 84 m v ulicích U Školy a Hellichova, který bude určen 
pro novostavby v těchto ulicích a dále pro lokalitu Choltice-západ. Starosta zároveň 
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informoval o schůzce, která se uskutečnila  na stavbě s občany minulý týden, kdy byly 
zodpovězeny veškeré dotazy přítomných. Schůzka bude v příštích týdnech zopakována. 
 
Diskuze: 
Mgr. Jan Pavlík pochválil stavební firmu za rychlost. Věří v rychlost dokončení stavby. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace o průběhu akce 
Rekonstrukce místních komunikací Hellichova a U Školy. 
 
 
4. Informace o přípravě akcí Výstavba ulice Severní a ulice U Obory 
Starosta informoval přítomné o nevyhovujícím stavu komunikací v ulicích Severní a U Obory  
a shrnul dosavadní postup prací na přípravách jejich výstavby. Promítl fotografie z ulic. Je 
hotová projektová dokumentace a stavební povolení na komunikaci v ulici Severní. Během tří 
týdnů by mělo být vypsáno výběrové řízení na dodavatele stavby. Projektová cena je 4,9 mil. 
Kč včetně DPH. Stavba by měla být zahájena na jaře 2016. 
 
Ulice U Obory – projekt byl po konzultaci s občany, kteří bydlí v dané lokalitě, předán 
dopravní policii, která vyjádřila nesouhlas s projektem (kvůli nedostatečným výhledům 
z parcel a nedostatečné zpomalování na silnici). Projekt bude znovu prezentován veřejnosti po 
zapracování připomínek dopravní policie a jeho následném odsouhlasení.  
 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace o přípravě akcí Výstavba 
ulice Severní a ulice U Obory. 
 
 
5. Prodej pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice – přístavba k objektu sportovních kabin 
Starosta seznámil se záměrem prodeje pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice v blízkosti 
sportovních kabin. O záměru prodeje se hovoří již více než rok, v červnu byl tento záměr 
zamítnut zastupitelstvem městyse Choltice, o pozemek tehdy žádal TJ Slavoj Choltice. Nyní 
žádá soukromý investor Martin Čermák, který následně svůj záměr představil. Uvedl, že by 
došlo k rekonstrukci sportovních kabin dle hygienických norem a podmínek Fotbalové 
asociace ČR, následně k přístavbě kuželny a v horní části budou vybudovány ubytovací 
kapacity – 11 bytových jednotek po čtyřech jedincích. Zároveň se zaváže k vybudování 
parkovacích stání.  
 
Diskuze: 
J. Hončík: Kolik bude mít kuželna drah? Odpověď M. Čermáka: Dvě dráhy, bude i prostor 
pro minimální počet diváků. 
 
Ing. Málek seznámil přítomné s písemným stanoviskem, které předal na Úřad městyse 
Choltice. Jako výhodu celé akce vnímá zázemí pro sportovce, jako nevýhodu vnímá 
nedostatek parkovacích míst, možnost ubytování i nesportovců (nepřizpůsobiví jedinci – 
nárůst kriminality) a finanční náklady na vynucené úpravy komunikací, chodníků a jiných 
přístupů do sportovního a vzdělávacího areálu. Zároveň vnímá jako nutnost posoudit nutnost 
další vznikající ubytovací kapacity – je pro realizaci rekonstrukce ubytovny na koupališti. 
Doporučuje provádět řádnou údržbu objektu a pro modernizaci využít dotační možnosti a 
realizaci potřebného záměru provádět v režii městyse Choltice. M. Čermák zareagoval, že se 
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stavbou nevzniknou finanční náklady na vynucené úpravy komunikací, chodníků a jiných 
přístupů do sportovního a vzdělávacího areálu. Zároveň vyjádřil nesouhlas s možností 
ubytování na koupališti, neboť je vzdálené od sportovního areálu a nevhodné pro větší 
množství ubytovaných jedinců. Mládežnické oddíly mají obavy z bezprostřední blízkosti 
vodní nádrže. Starosta jeho slova podpořil, zároveň připomněl, že v současné době je 
ubytovna na koupališti z hygienických důvodů mimo provoz.  Zopakoval, že Výbor TJ 
Slavoje Choltice stavbu podporuje.  
 
L. Zelený vyjádřil souhlas s Ing. Málkem ohledně ubytování nepřizpůsobivých jedinců. M. 
Čermák odvětil, že nehodlá v objektu dlouhodobě ubytovávat pracovníky nejrůznějších firem 
či nepřizpůsobivé občany. Objekt má být určen pro ubytování turistů a sportovců. L. Zelený 
zároveň vyjádřil obavy z hluku v letních měsících v areálu, který je již v současné době podle 
něj vysoký. Souhlas s obavami z hluku vyjádřil i L. Tefr, s výstavbou však souhlasí. Dle 
technika městyse P. Vančury je noční klid od 22 hodin. V úvahu připadá i výsadba 
stromořadí. Starosta připomněl, že val oddělující areál od bytové zástavby je od loňského 
podzimu osázen keři, které po dosažení optimálnímu vzrůstu vytvoří zelenou bariéru. 
 
Fižová vyjádřila svůj názor na celý projekt, mrzí jí přístup M. Čermáka ohledně 
nejednoznačnosti využití objektu a ubytování (změna z penzionu na multifunkční objekt). 
Zaráží ji nutnost kuchyněk v každém pokoji ubytovací kapacity. M. Čermák odpověděl, že 
došlo ke změně z důvodu hygienických a stavebních norem. Názor V. Fižové podpořila Ing. 
Fižová. Na jejich slova zareagoval R. Peml, který vyjádřil souhlas s projektem a uvedl, že  
Výbor TJ Slavoj Choltice záměr podporuje. 
 
J. Augustinová se následně zeptala na výšku budovy, domnívá se, že tam vznikne nevýhodný 
úzký prostor. Vyjádřila rovněž názor, že by městys měl nalézt finanční prostředky a budova 
by měla zůstat v majetku TJ Slavoj Choltice. M. Čermák sdělil, že celková výška budovy 
bude 7 m. Mezi kuželnou a budovou základní školy zbyde 12 m. J. Augustinová zároveň 
vyjádřila svůj názor ke stavu kabin, dle jejího mínění nejsou v tak havarijním stavu, jako jsou 
v jiných obcích okresního přeboru. Richard Peml odvětil, že se domnívá, že tyto kabiny jsou 
v nejhorším stavu mezi týmy okresního přeboru. 
 
Ing. Horák zkonstatoval, že v následujících pěti letech městys těžko nalezne finanční 
prostředky na rekonstrukci prostor sportovních kabin. Vyjádřil přání, aby vybudované 
parkoviště bylo zpevněné. Sociálně nepřizpůsobivých se neobává. Představený záměr 
podpoří. 
 
Mgr. Pavlík zhodnotil současný stav jako nedůstojný a bude hlasovat pro představený záměr. 
 
J. Frýdová se zeptala R. Pemla ohledně zisku dotací. Reagoval R. Peml i zastupitel J. Čermák, 
že se o kabiny starají svépomocí, ale došlo k přirozenému „stárnutí“ objektu. Zmínili 
příspěvky od žáků, členů TJ Slavoj i příspěvek od městyse Choltice, který činí 80 tis. Kč. 
Tato částka je dle R. Pemla určena pouze pro údržbu hřiště. J. Frýdová vyjádřila nesouhlas 
s výstavbou objektu, obává se kvůli blízkosti školního zařízení.  
 
R. Halbich vyjádřil podporu projektu. 
 
Ing. Havlík se vyjádřil k ubytování sociálně nepřizpůsobivých, kterého se neobává. Vyjádřil 
podporu občanům, kteří bydlí v blízkosti hřiště, ohledně obav o hluku, požádal o rozšíření 
usnesení. M. Čermák odvětil, že sportovní areál by byl uzavírán ve 22.00 hodin. J. Čermák 
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vyjádřil svůj názor, že sportovní akce zde budou i v případě neschválení tohoto projektu a 
zároveň zmínil pořádání nočních útoků na hřišti. 
 
J. Šulc se otázal ohledně parkovacích stání. V současné době je zde osm parkovacích míst. 
V případě rekonstrukce objektu dojde ke zrušení těchto osmi parkovacích míst, bude naopak 
vybudováno šest podélných parkovacích míst. Zároveň uvažuje o rozšíření parkovacích míst 
směrem k trávníku. Následovala diskuze občanů o parkovišti a nutnosti parkovacích míst 
v blízkosti školy a školky.  
 
Ing. Fižová se zeptala na vlastnictví spodní části objektu. Starosta odpověděl, že vlastníkem 
spodní části objektu, včetně pozemku, bude nadále TJ Slavoje Choltice.  V případě, že dojde 
k prodeji obecního pozemku, Martin Čermák musí s TJ Slavojem Choltice uzavřít smlouvu o 
výstavbě, v rámci které budou definovány nebytové jednotky - sportovní kabiny, restaurace, 
kuželna a ubytovací část. Až bude objekt dokončen, Slavoj bude vlastníkem sportovních 
kabin a restaurace. M.Čermák bude vlastníkem kuželny a ubytovací části. 
 
Zdeněk Kolbaba se zeptal na časový harmonogram stavby. M. Čermák odvětil, že se musí 
v případě získání stavebního povolení sladit stavební činnost s činností TJ Slavoje Choltice. 
Výstavba by trvala do jednoho roku od zahájení stavebních prací. Parkoviště by muselo být 
hotové před zahájením stavby. Prioritou je rekonstrukce a spuštění spodní části objektu. Z. 
Kolbaba se zeptal i na finanční prostředky investora, M. Čermák odvětil, že je má zajištěné. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje prodej pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice o 
výměře 303 m2 Martinu Čermákovi za účelem využití k přístavbě a nástavbě budovy 
sportovních kabin za cenu 100 Kč za m2 a režijní náklady spojené s prodejem ve výši 
4 712 Kč. V kupní smlouvě bude zapracováno předkupní právo pro městys Choltice a 
závazek kupujícího dodržet předložený stavební záměr, který zahrnuje přestavbu 
sportovních kabin a restaurace, přístavbu kuželny a nadstavbu ubytovací části. Kupující 
se také zavazuje vybudovat parkovací stání dle ČSN pro veřejné účely motorových 
vozidel jako náhradu za prodávaný pozemek v ploše min. 100 m2. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
- + + Z Z + + + - - + 
Výsledek hlasování: Pro: 6      Proti: 3     Zdrželi se: 2 
Usnesení č. 3/8/2015 bylo schváleno. 
 
 
6. Pronájem nebytových prostor Lékárny u Romedia v Cholticích 
Starosta seznámil přítomné s dohodou o skončení nájmu lékárny s paní Lydií Kalvachovou 
k 30. 11. 2015. O pronájem prostor Lékárny u Romedia v Cholticích má zájem lékárník Mgr. 
Tomáš Kesl. Ten zastupitele na jejich pracovní poradě seznámil s chodem lékárny, 
s uvažovanými plány do budoucna – chce ponechat sortiment i otevírací dobu. Nájemné bude 
stanoveno na 18 tis. Kč ročně, smlouva uzavřena od 1. 12. 2015 do 30. 11. 2035. 
 
Diskuse: bez 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí dohodu o skončení nájmu lékárny s paní 
Lydií Kalvachovou k 30. 11. 2015 a schvaluje pronájem prostor Lékárny u Romedia 
Mgr. Tomáši Keslovi od 1. 12. 2015 do 30. 11. 2035 za cenu 18 000 Kč ročně. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
Z + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 1 
Usnesení č. 4/8/2015 bylo schváleno. 
 
 
7. Pronájem části pozemku p. č. 763/33 v ulici Okružní pro parkovací místo 
Starosta seznámil přítomné s žádostí p. Jiřího Petříka o pronájem části pozemku p. č. 763/33 
v ulici Okružní pro parkovací místo. Byl by pronajat pozemek o velikosti 2,5 x 5 m za cenu 
250 Kč/rok. Smlouva bude uzavřena na dobu neurčitou s měsíční výpovědní dobou.  
 
Diskuse:  
J. Augustinová se zeptala, zda v případě pádu přilehlého stromu na osobní automobil na 
pronajatém pozemku je obec pojištěna, starosta odpověděl, že ano.  
 
J. Petřík se zeptal, jak by měl postupovat, pokud by chtěl přilehlý strom skácet, technik 
městyse Pavel Vančura odvětil, že p. Petřík nemůže žádat o skácení, ale pouze může podat 
podnět na Úřad městyse Choltice ke skácení. O skácení však p. Petřík neuvažuje. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje pronájem části pozemku p. č. 763/33 v k. ú. 
Choltice o výměře 12,5 m2 za cenu 250 Kč ročně panu Jiřímu Petříkovi za účelem 
parkování motorového vozidla. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11     Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 5/8/2015 bylo schváleno. 
 
 
 
8. Smlouvy o sdružení finančních prostředků na společnou požární jednotku s obcemi 
Jeníkovice a Barchov 
Starosta seznámil přítomné se žádostmi obcí Jeníkovice a Barchov, které požádaly městys 
Choltice o zajištění požární ochrany. Cena za tuto službu je dojednána na 15 tis. Kč ročně. 
Podobnou smlouvu má městys i s Chrtníky a Srnojedy. Velitel výjezdové jednotky Pavel 
Vančura společně se zastupitelem Davidem Minaříkem vyjádřili souhlas se smlouvami a 
s volnými časovými kapacitami sboru. Finanční prostředky budou využity pro nákupy 
vybavení pro hasičskou jednotku. 
 
Diskuse: bez 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvy o sdružení finančních prostředků na 
společnou požární jednotku s obcemi Jeníkovice a Barchov. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + Z Z + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 9     Proti: 0     Zdrželi se: 2 
Usnesení č. 6/8/2015 bylo schváleno. 
 

9. Smlouva o bezúplatném převodu nádob na bioodpad 
Mikroregion Podhůří Železných hor využil v roce 2008 dotačního titulu na hnědé nádoby na 
bioodpad. Mikroregion nádoby pořídil, následně je předal obcím a ty je pronajaly za cenu 300 
Kč/nádoba občanům. Nyní je nutné uzavřít smlouvu o bezúplatném převodu nádob na 
bioodpad mezi mikroregionem Podhůří Železných hor. Jedná se o 207 ks popelnic. 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvu o bezúplatném převodu nádob na 
bioodpad.  
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 7/8/2015 bylo schváleno. 
 
 
Starosta požádal o předsunutí bodu č. 11 Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční 
dotace. Zastupitelé s jeho požadavkem souhlasili. 
 
 
11. Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace 
Starosta seznámil přítomné s veřejnoprávními smlouvami o poskytnutí neinvestiční dotace 
s Domovem u fontány v Přelouči a Domovem pro seniory v Heřmanově Městci. Městys 
Choltice v minulých letech přispíval Domovu u fontány v Přelouči (5 tis. Kč na občana), kde 
jsou ubytováni i choltičtí občané. V Přelouči jsou v současné době ubytováni čtyři občané 
městyse Choltice, starosta městyse navrhl příspěvek ve výši 20 tis. Kč. V Heřmanově Městci 
je ubytována jedna občanka, je tak navržen příspěvek ve výši 5 tis. Kč. V rozpočtu byla 
vyčleněna pro tyto účely částka 20 tis. Kč, navýšení bude řešeno rozpočtovým opatřením. 
Domovy pro seniory zašlou městysi vyúčtování. Obec zároveň pomáhá občanům – seniorům, 
kteří žádají o dlouhodobou péči – tato částka činí 160 Kč/odpečovaný den. V letošním roce 
jde o jednu seniorku.  
 
Diskuse: 
J. Augustinová vyjádřila souhlas s veřejnoprávními smlouvami, částku by navýšila na stejnou 
sumu, kterou městys dostává od státu na občana. Ta je dle starosty městyse ve výši cca 10 tis. 
Kč. Podpořila ji i Ing. Fižová, z občanů P. Kváč. Příspěvek na občana bude po dohodě se 
zastupiteli navýšen na 8 tis. Kč. 



-8- 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
neinvestiční dotace s Domovem u fontány v Přelouči a Domovem pro seniory 
v Heřmanově Městci. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 8/8/2015 bylo schváleno. 
 
 
10. Různé 
Starosta seznámil přítomné s plánem kulturních akcí: 

• 7. 11. Strašidla na zámku 
• 13. 11. Přednáška RNDr. Lemberka o Grónsku 
• 21. 11. Mikulášský vlak (byl předán podnět pro kulturní komisi ohledně pořádání 

mikulášské nadílky pro děti);  
• 21.11. soutěž ve střelbě ze vzduchové pistole (v případě spokojenosti by v červenci 

2015 zde bylo uspořádáno mistrovství ČR, o rok později mistrovství Evropy) 
• 22. 11. Zájezd do Divadla Radka Brzobohatého na představení Tančírna 
• 29. 11. Advent na zámku (adventní trhy, rozsvěcení vánočního stromu před zámkem) 
• 1.-24. 12. Adventní hra Světýlka 

 
Starosta prezentoval fotografie z drakiády v sobotu 24. 10. 2015, kterou provázela hojná 
účast.  
 
Bude zrušen autobusový spoj 650627/26 Heřmanův Městec – Choltice – Přelouč, z důvodu 
nezájmu cestujících. Odjížděl z Choltic ve 21:28. Souběžně je na této trase a v tento čas 
provozován spoj vlakový. 
 
Zastupitelé řeší projekt rekonstrukce chodníků od náměstí sv. Trojice po ulici Nádražní. Řeší 
se především chodník do ulice Nádražní (od mostu). K diskuzi je také umístění autobusových 
zastávek v okolí hřbitova a na ulici Pardubická. 
 
Diskuse:  
J. Čermák se zeptal ohledně svozu bioodpadu kontejnerovým autem (listí, větve). Starosta 
odpověděl, že tato možnost bude zvážena. Svoz bioodpadu končí 17. listopadu 2015, směsný 
odpad bude následně svážen pouze 1x za 14 dní. V případě příznivého počasí bude svoz 
bioodpadu prodloužen. 
 
P. Kváč se zeptal na svoz pytlového sběru, ohledně přesně stanoveného termínu. Ing. Havlík 
odvětil, že svoz pytlového sběru je nově stanoven na první čtvrtek v měsíci. M. Čermák se 
v této souvislosti zeptal na vyvezení popelnic a pytlového sběru – občané ulic Hellichova a U 
Školy musí vyvést popelnice na ulici Lipoltická, stejně tak pytlový sběr. 
 
P. Petříková poděkovala městysi za instalaci košů pro pejskaře. P. Kváč v té souvislosti 
poukázal na nedostatek odpadkových košů v městysi. Starosta odpověděl, že v budoucnosti 
možná bude tento počet navýšen.  



-9- 

 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere bod Různé na vědomí. 
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva ve 20.51 hodin s přáním pěkného večera. 
 
Přílohy: 

1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 

 
Zápis byl vyhotoven dne 26. 10. 2015. 
 
Zapisovatelka: Vendula Fižová 
  
Ověřovatelé:  Ing. Jan Málek:.......................................... dne ........................ 
   
  David Minařík:........................................... dne ......................... 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
 
 
Vysvětlivky hlasování:   „+“ pro, „-“ proti, „Z“ zdržel se, „O“ omluven 


